



香港復康會港島區賣旗日捐款表格 2021年11月27日(星期六)

(請在適當方格內加上「√」及刪去不適用者)

本人/團體樂意捐款支持香港復康會賣旗日

HK\$100 HK\$200 HK\$500 HK\$1000 _____ (其他金額)

- 捐款港幣\$100或以上可獲金旗一套及慈善捐款收據，作申請扣稅。
- 捐款港幣\$500或以上可獲金旗一套、由本會服務使用者設計的精美杯墊一對及慈善捐款收據。
- 捐款港幣\$1,000或以上可獲金旗一套、由本會服務使用者設計的精美杯墊一對和帆布袋一個及慈善捐款收據。

捐款者資料:

個人捐款 團體捐款

姓名 / 團體名稱 _____ (先生/小姐/女士)

聯絡人(團體捐款適用) _____

地址 _____ (如需紀念品，請提供郵寄地址)

聯絡電話 _____ 電郵 _____

需要收據? 是 否

收據抬頭 _____

捐款方法

劃線支票

抬頭請寫「香港復康會」

銀行名稱: _____ 支票號碼.: _____

請善長將表格及支票寄回本會

直接存入匯豐銀行戶口: 110-015393-015

請善長將表格及存款收據或網上銀行轉賬編號以郵寄、電郵或傳真形式交回本會

香港復康會

地址：九龍藍田復康徑7號1樓A102室傳訊及資源拓展部。

傳真：2205 6166 電郵：hksrcrd@rehabociety.org.hk 電話: 2534 3342 Whatsapp:6170 2685

備註：

1. 捐款港幣\$100或以上可獲發收據作扣減稅項之用。收據將於30日內寄出。(網上捐款收據會以電郵方式即時寄出。)
2. 請掃描以下二維碼細閱本會《收集個人資料聲明》，如你不同意有關安排，請在下述方格內加「√」號，然後簽署。



我不同意上述《收集個人資料聲明》的安排。

簽署: _____



The Hong Kong Society for Rehabilitation
The Hong Kong Island Flag Day 27 November 2021 (Sat) Donation Form
Please put a "✓" in the box and cross out as appropriate)

I / My organisation would like to make a one-off donation to support HKSR Flag Day.

HK\$100 HK\$200 HK\$500 HK\$1000 _____ (Other amount)

- People who donate HK\$100 or above will receive a set of gold flag and a donation receipt for claiming tax deduction
- People who donate HK\$500 or above will receive a set of gold flag, a pair of coasters designed by HKSR service users and a donation receipt.
- People who donate \$1,000 or above will receive a set of gold flag, a pair of coasters & a tote bag designed by HKSR service users and a donation receipt.

Donor's Information

Individual donation Organisation donation

Name / Name of organisation _____ (Mr./Miss/ Ms.)

Name of contact person
(For organization donation) _____

Address _____
(Please provide address
for sending souvenirs)

Tel _____ E-mail _____

Donation Receipt Yes No

Name on receipt _____

Donation Method

Crossed Cheque

Payable to "The Hong Kong Society for Rehabilitation"

Name of Bank: _____ Cheque No. _____

Please mail this form and the crossed cheque to HKSR.

Direct Transfer to HSBC account: 110-015393-015

Please send this form, the bank receipt of ATM transfer or the reference number of internet banking to us by post, email or fax.

The Hong Kong Society for Rehabilitation

Address : Communication and Resource Development, Room A102, 1/F, 7 Rehab Path, Lam Tin, Kowloon, Hong Kong.

Fax : 2205 6166 Email : hksrcrd@rehabociety.org.hk Tel: 2872 8934 Whatsapp:6170 2685

Remarks:

1. An official receipt will be issued for donation of HK\$100 or above within 30 days. (Online donation receipt will be issued via e-mail instantly.)
2. Please scan the following QR Code to read the "Personal Information Collection Statement". If you do not agree on the arrangements, please put a ✓ in the box and sign.



I object to the use of my personal data as stated above.

Signature _____